
Bodite pripravljeni (Denise Simone) 
 

Poroke so vedno nekaj občutljivega. Ne moremo 
vedeti, ali se bo dogajanje odvijalo, kakor je 
načrtovano ali pa se bo v sredi vsega začela 
polomija. Pametne device so menile, da je za vsak 
slučaj dobro imeti nekaj dodatnega olja. Na 
različne načine se so se pripravile, ker niso 
vedele, koliko časa bo poročna zabava trajala. 
Nespametne družice so menile, da se je zadnji 
trenutek nesmiselno pripraviti. 
 
To ni prilika o delitvi, ampak o tem, kako biti 
pripravljen. Ko so se nespametne družice vrnile 
od iskanja dodatnega olja, je ženin že davno 
prispel in ni hotel odpreti vrat, ker jih ni poznal. 
Kakor gost brez poročne obleke (Mt 22,11-14), 
imajo prav vsi možnost, da bi bili del Božjega 
kraljestva. Vse družice so imele priložnost, da bi 
bile pripravljene. 
 
V teh prilikah, ki jih letos poslušamo (služabniki s 
talenti in ločitev ovc od ovnov), opažamo, da je 
Matej opogumljal svojo skupnost, da bi bila 
pripravljena, s tem, da bo pozorno živela v 
sedanjosti in se zavedala prihodnosti. Božje 
kraljestvo prihaja in skupnost mora biti 
pripravljena na njegovo aktivno pristnost med 
njimi.  
 
Ne popravljajte svojega življenja v zadnjem 
trenutku, živite pa v pripravljenosti. Zaupajte v 
Jezusovo učenje in ni se vam treba ničesar bati. 
Te vere se držite tudi v globoki noči, ko čakate, 
čeprav ženina še ni na spregled – ostanite budni, 
upajte in molite. 
 
Toda življenje je zbirka minut: v vsaki je veliko  
potenciala. Lahko se odločim, da iz njih naredim 
kaj lepega ali pa naredim drugače. Družice niso 
vedele za uro začetka svatbe in nekatere so 
zamudile Gospodov prihod, ker niso živele 
vsakega trenutka v največji možni meri.  
 
Če bi imel samo še nekaj minut, kaj bi naredil s 
tem, kar je skrito v meni? Ali bi jih dal za to, da bi 
se Božje kraljestvo bolj uresničilo? Ali bom našel 

prepreke, ki me oddaljujejo od bratov in sester? 
Se bom odločil preiskovati korenine nepravičnosti 
in sledil – ali celo utiral pot za večjo edinost 
pravičnost in sočutje? 
 
Matej spodbuja svojo skupnost, da bi se soočila z 
vprašanji njihovega časa, tudi z predsodki in 
odtujitvijo. Tudi mi živimo v svetu, v katerem so 
ljudje diskriminirani zaradi svojega načina 
obnašanja, navad in vrednot. Rasizem in 
predsodki so pohabili skupnosti. Jezus je Božjemu 
ljudstvu ponudil drugačen način življenja. Četudi 
bi se nepravičnost zgodila samo enemu človeku, 
ne bi mogli praznovati Božjega kraljestva in ne bi 
bilo popolnoma prisotno. 
 
Jezus je zavzel močna stališča; sledil je močnim 
načelom, med drugim tudi, koga bo poimenoval 
prijatelj, s kom bo jedel, s katerimi oblastniki se 
bo srečal, s kakšno slepoto se bo soočil. Zadnja 
poglavja Matejevega evangelija govorijo o tem, 
kam bodo Jezusa pripeljala njegova prepričanja. 
Toda še vseeno bo zvesto hodil po tej poti, ker 
verjame, da prinaša Božje kraljestvo na ta svet. Če 
vidimo, verujemo in delujemo, kakor je Jezus, se 
bomo ravno tako soočili z enakimi nasprotovanji. 
Ampak vedeli bomo tudi, da prinašamo Božje 
kraljestvo. 
 
Kakor družice smo tudi mi poklicani k temu, da 
smo budni in da se opredelimo. Poklicani smo, da 
bi bili pozorni in prisotni v sedanjosti s tem, da 
Božjemu kraljestvu omogočimo priti tukaj in 
sedaj. Z mislijo, da ženina še ni videti, je vsakdo 
izmed nas poklican, da služi in deluje v upanju. 
 
Kako pripravljen bom? 
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